
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 6/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

15 maja 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik, 
Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

Nieobecni: 

Janusz Maliszewski – Członek Zarządu, 
 
 
 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 
  

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 
 

3. Grand Prix Warszawy 
  

a. Składy Komitetu Honorowego oraz Organizacyjnego zostanie zamieszczona na 
stronie w najbliższych dniach.  
  

b. Ulotki zostały przygotowane i wydrukowane. Ulotka w wersji PDF zostanie 
zamieszczona na stronie po otrzymaniu wersji w tym formacie z drukarni.  
  

c. Tłumaczeniem strony na język angielski zajmuje się Sławek Latała. W chwili obecnej 
najpilniejszą kwestią jest opracowanie informacji o wpisowym.  
  

d. Maciek Czajkowski przestawił propozycję menu obiadowego przygotowaną przez 
firmę cateringową. Przedstawiona propozycja została zaakceptowana przez 
Zarząd. 
  

e. Stwierdzono, że regulamin wymaga drobnych poprawek, które należy jak 
najszybciej przygotować i zamieścić. 
  



f. Pomimo, że wszystkie turnieje kongresowe mają już swoich patronów to wciąż 
trwają rozmowy z potencjalnymi sponsorami. 
 

g. Otrzymaliśmy oferty noclegów z akademików AWF i dwóch hotelów IBIS. 
Informacje na ten temat zostaną zamieszczone na stronie niezwłocznie. 
 

h. Sławek Latała poinformował, że patronat medialny nad imprezą obejmie PAP. 
Tydzień przed GPW odbędzie się konferencja prasowa, prawdopodobnie 
połączona z Mistrzostwami Polski Dziennikarzy.  
  

4. Wnioski o dotacje: 
 

a. Został złożony wniosek w kolejnym konkursie z prośbą o dofinansowanie turniejów 
wakacyjnych i towarzyszących im szkoleń.  
 

b. Zostanie podjęta próba pozyskania dofinansowanie również z tzw. małych grantów.  
  

5. Nadanie klubowi Singleton Warszawa osobowości prawnej 
  

Wciąż brak dwóch podpisów potrzebnych do złożenia wniosku. Arek Ciechomski 
obiecał zdobyć podpisy i złożyć wniosek w najbliższych dniach.  

  
6. Radek Lula poinformował, że zgodnie z ustaleniami z poprzedniego zebrania w 

kalendarzu powstała sekcja Szkolenia / Kursy / Obozy. Wszyscy organizatorzy z 
Mazowsza mogą zgłaszać prośby o zamieszczenie informacji lub nawet o uprawnienia 
do samodzielnego dodawania wydarzeń w tej sekcji. 

 


